
PROTOKÓŁ NR XXXII/13 

z posiedzenia XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu14 lutego 2013 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 

Józef Biernacki. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – P. Jerzy Kruk dokonał otwarcia posiedzenia sesji. 

Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 

sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za grudzień 2012 r. i styczeń 2013 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) nadania nazwy ulicy (Bukowa w miejscowości Kamieńczyk); 

2) nadania nazwy ulicy (Jaśminowa w miejscowości Leszczydół-Nowiny); 

3) nadania nazwy ulicy (Świerkowa w miejscowości Leszczydół-Nowiny); 

4) nadania nazwy ulicy (Wrzosowa w miejscowości Świniotop); 

5) nadania nazwy ulicy (Świętego Jana w Wyszkowie); 

6) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wyszków; 

7) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

przemysłowo-produkcyjno-usługowego przy ul. Białostockiej w Wyszkowie; 

8) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Wyszków; 

9) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, 

stanowiących własność Gminy Wyszków (ul. Graficzna); 

10) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Zakręzie); 

11) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Stolarska); 

12) przejęcia przez Gminę Wyszków od Gminy Rząśnik w zarząd ulicy Akacjowej 

położonej w miejscowości Ochudno; 

13) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy; 

14) zatwierdzenie rocznego planu kontroli-planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok; 

15) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2013 – 2042; 

16) uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2013 r. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego.  

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 
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Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wykreślenie z porządku obrad 

punktu 8.6 – uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Wyszków oraz w punkcie 8.11 zamianę projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków na projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za -18 przeciw – 1, wstrzym. się – 1), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Wojciech Rojek. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Lucyna Sosnowska; 

2.  P. Grzegorz Wyszyński; 

3.  P. Stanisław Nasiadka. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XXXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2012 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za grudzień 2012 r. oraz styczeń 2013 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

P. Abramczyk zgodnie z wnioskiem Komisji Finansów i Gospodarki, zwrócił się z prośbą, 

aby Burmistrz wraz z Komendantem Powiatowym Policji, powołali wspólnie sobotnie 

(wieczorowo-nocne) służby patrolowe. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że takie patrole zostaną zorganizowane, ale 

należy pamiętać, że wtedy w ciągu dnia w straży miejskiej nie będzie pełnej obsady. Nie 

będzie również przeznczonych na to dodatkowych środków finansowych. Należy również 

mieć na uwadze fakt, że w związku ze zmianą tzw. ustawy śmieciowej, strażnikom 

przybędzie nowych obowiązków.  

P. Szczerba przypomniał, że przed przyjęciem przez gminę systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi, mieszkańcy muszą rozwiązać dotychczasowe umowy zawarte na odbiór 

odpadów. Poprosił, aby uświadomić i przypomnieć mieszkańcom o tym, aby odpowiednio 

wcześnie wypowiedzieli swoje umowy, ponieważ niektóre z nich wymagają nawet                      

6-miesięcznego okresu wypowiedzenia. Zaapelował, aby w związku z tym, przeprowadzić 

wśród mieszkańców szeroką kampanię informacyjną. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że jest i będzie prowadzona polityka 

informacyjna dotycząca gospodarki odpadami. Wraz z decyzjami podatkowymi, do 

właścicieli nieruchomości trafią formularze tzw. deklaracji śmieciowych, informacje 
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o nowym systemie gospodarki odpadami oraz informacja o konieczności wypowiadania 

umów. Ponadto na stronie internetowej Urzędu Miejskiego powstanie oddzielna zakładka, 

dotycząca całego systemu gospodarowania odpadami komunalnymi.  

P. Chodkowski poinformował, że Wyszkowska Spółdzielnia Wielobranżowa Socjalna 

„Szron”, obsługująca dotychczas miejski monitoring, przegrała przetarg na świadczenie tej 

usługi w roku 2013. W związku z tym kilka osób na pewno straci pracę. Spytał, czy urząd nie 

może w jakiś sposób pomóc tej Spółdzielni? 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że wygrała inna firma, która zgodnie z trybem 

zamówień publicznych, spełniła wszystkie warunki. Przy obsłudze monitoringu nadal 

zatrudniani będą niepełnosprawni. Jednym z warunków przetargu było zatrudnienie 

przynajmniej trzech osób z pięciu zatrudnionych, którzy będą posiadały orzeczenie 

o niepełnosprawności. Burmistrz dodał, że Spółdzielnia „Szron” prowadzi również inne 

rodzaje działalności. Urząd czeka na propozycje i jeżeli będzie mógł w jakikolwiek sposób 

pomóc, to na pewno pomoże. 
 

Ad. 8. 

1) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy („Bukowa” 

w Kamieńczyku). Poinformował, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie 

z procedurami jakie obowiązują przy nadawaniu nazw ulicom oraz po pozytywnym 

zaopiniowaniu tej nazwy przez merytoryczną Komisję Promocji i Kultury na posiedzeniu 

w dniu 17 grudnia 2012 roku. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/289/13 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

2) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

(„Jaśminowa” w miejscowości Leszczydół-Nowiny). Poinformował, że tak jak w poprzednim 

przypadku, projekt uchwały został przygotowany zgodnie z procedurami jakie obowiązują 

przy nadawaniu nazw ulicom oraz po pozytywnym zaopiniowaniu tej nazwy przez 

merytoryczną Komisję Promocji i Kultury na posiedzeniu w dniu 17 grudnia 2012 roku. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/290/13 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

3) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

(„Świerkowa” w miejscowości Leszczydół-Nowiny). Poinformował, że również projekt tej 

uchwały został przygotowany zgodnie z procedurami jakie obowiązują przy nadawaniu nazw 

ulicom oraz po pozytywnym zaopiniowaniu tej nazwy przez merytoryczną Komisję Promocji 

i Kultury na posiedzeniu w dniu 17 grudnia 2012 roku. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/291/13 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

4) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

(„Wrzosowa” w miejscowości Świniotop). Poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany zgodnie z procedurami jakie obowiązują przy nadawaniu nazw ulicom oraz po 

pozytywnym zaopiniowaniu tej nazwy przez merytoryczną Komisję Promocji i Kultury na 

posiedzeniu w dniu 21 stycznia 2013 roku. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/292/13 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

5) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w Wyszkowie. Poinformował, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie 

z procedurami jakie obowiązują przy nadawaniu nazw ulicom oraz po pozytywnym 

zaopiniowaniu tej nazwy przez merytoryczną Komisję Promocji i Kultury na posiedzeniu 

w dniu 21 stycznia 2013 roku. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Mickiewicz uważa, że nadanie nazwy „Świętego Jana” może uniemożliwić w przyszłości 

powrót do nadania jednej z ulic w Wyszkowie nazwy „Świętojańska”. Stwierdził, że obydwie 

te nazwy są niemal tożsame, chociażby ze względu na uroczystości przypadające na dzień 

24 czerwca. Zaproponował, aby nie podejmować na dzisiejszej sesji tej uchwały i zastanowić 

się nad zmianą nazwy ulicy. Ponadto, P. Mickiewicz przypomniał, że radni zamierzali kiedyś 

utworzyć komisję, która przyglądałaby się propozycjom nazw ulic. 

P. Mikołajczyk przypomniał, że istnieje bank ulic, w którym mieści się nazwa i „Świętego 

Jana” i „Świętojańska”. Uważa, że jedna nazwa nie wyklucza drugiej. Ponadto, wniosek 

o nadanie nazwy „Świętego Jana” złożyli mieszkańcy i był on już dwukrotnie rozpatrywany 

i opiniowany przez Komisję Promocji i Kultury. Dodał, że na osiedlu „Na Skarpie” będą 

zmieniane nazwy ulic i wtedy tam będzie można nadawać nowe, proponowane nazwy. 

Burmistrz – P. Nowosielski uważa, że nie ma potrzeby powoływać dodatkowych komisji do 

opiniowania nazw ulic. Odpowiednim gremium do dyskusji w tej sprawie jest Komisja 

Promocji i Kultury. Jeżeli jest taka potrzeba, w posiedzeniu Komisji mogą uczestniczyć 

zaproszone osoby, które są zainteresowane danym tematem.  

P. Dziubłowski uważa, że przedstawiony projekt uchwały powinien ponownie powrócić do 

rozpatrzenia przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Zaremba spytał, jakie będą konsekwencje, jeżeli uchwała nie zostanie podjęta na 

dzisiejszej sesji? 

P. Mikołajczyk poinformował, że zainteresowani mieszkańcy już dosyć długo czekają na 

nadanie nazwy ich ulicy. Odłożenie w czasie przyjęcia tej uchwały, uniemożliwi 

mieszkańcom np. możliwość zameldowania się. 

P. Chodkowski potwierdził, że wniosek o nadanie nazwy „Świętego Jana” był dwukrotnie 

rozpatrywany przez Komisję Promocji i Kultury. Komisja nie znalazła przeciwskazań, aby 
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pozytywnie zaopiniować tę nazwę. Można ewentualnie rozpatrzyć zmianę nazwy „Świętego 

Jana” na „Świętego Jana Ewangelisty”. 

Burmistrz – P. Nowosielski uważa, że skoro we wniosku była nazwa „Świętego Jana”, 

a tylko w uzasadnieniu była informacja, że dotyczy to Św. Jana Ewangelisty, to należy 

uszanować wolę mieszkańców i pozostawić nazwę „Świętego Jana”. Zaproponował, aby 

przegłosować projekt przedstawionej uchwały i jeżeli uchwała nie przejdzie, to wróci do 

ponownego rozpatrzenia. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 12, przeciw – 1, wstrzym. się – 7), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/293/13 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w Wyszkowie. 
 

6) P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru przemysłowo-produkcyjno-usługowego przy ul. Białostockiej w Wyszkowie. 

Poinformowała, że propozycja zmian w planie zagospodarowania przestrzennego jest efektem 

wniosków mieszkańców o zmianę przeznaczenia gruntów oraz duże zainteresowanie 

budownictwem mieszkaniowym na tym terenie. Obecny plan dopuszcza zabudowę pod 

składy, bazy, magazyny, zabudowę wielofunkcyjną w zakresie produkcji przetwórstwa 

przemysłowego, rzemieślniczego, budownictwa, handlu detalicznego z dopuszczeniem 

obiektów wielkopowierzchniowych, handlu hurtowego, budowę hoteli i restauracji, 

transportu, logistyki, sprzedaży paliw oraz szeroko rozumianych usług dla innych podmiotów 

gospodarczych i ludności. W projekcie planu występuje pewna niezgodność ze studium, ze 

względu na to, że został przesunięty przebieg obwodnicy śródmiejskiej. Do projektu uchwały 

nie wpłynęła żadna uwaga. Dodała, że projekt powyższej uchwały został szczegółowo 

omówiony na Komisjach Stałych Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/294/13 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru przemysłowo-produkcyjno-usługowego 

przy ul. Białostockiej w Wyszkowie. 
 

7) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Wyszków. Poinformowała, że 

powyższa zamiana dotyczy nieruchomości gruntowych położonych w okolicach drukarni 

Winkowski i S.A. Jeronimo. Burmistrz proponuje zamienić dwie działki należące do Gminy 

Wyszków o łącznej powierzchni 1,1808 ha na jedną działkę o powierzchni 1,0562 ha, 

należącą do Państwa Brejt. Dzięki tej zamianie każda ze stron, będzie miała po jednej dużej 

działce. Różnica w cenie, którą powinni dopłacić Państwo Brejt, zostanie policzona jako 

odszkodowanie za grunty, które gmina przejęła pod drogi. Cena tych nieruchomości wynosi 
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30 zł/m². Poinformowała, że projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na 

Komisjach Stałych Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/295/13 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Wyszków. 
 

8) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Wyszków. Poinformowała, że sprzedaż dotyczy czterech działek położonych w Wyszkowie 

przy ul. Graficznej. Wszystkie działki o łącznej  powierzchni 5.406 m² będą zbyte jako jedna 

nieruchomość. Wartość w/w nieruchomości ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego, 

wynosi 189.210 zł (35 zł/m²), natomiast proponowana przez Burmistrza cena sprzedaży tej 

nieruchomości, to 648.720 zł (120 zł/m²). Poinformowała, że projekt powyższej uchwały 

został szczegółowo omówiony na Komisjach Stałych Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/296/13 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków. 
 

9) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy nieruchomości gruntowej, położonej w Wyszkowie przy 

ul. Zakręzie o powierzchni 10.140m². 40% powierzchni tej nieruchomości, przeznaczone jest 

pod zabudowę jednorodzinną, natomiast 60 %, to tereny rolne. Wartość w/w nieruchomości 

ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego, wynosi 428.700 zł (42 zł/m²). Poinformowała, że 

projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na Komisjach Stałych Rady 

Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/297/13 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
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10) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy nieruchomości gruntowej o powierzchni 2.542 m², 

położonej w Wyszkowie przy ul. Stolarskiej. Wartość nieruchomości ustalona przez 

rzeczoznawcę majątkowego przekracza 150.000 zł. 

P. Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki miała wątpliwości co do 

poprzedniego projektu uchwały, dotyczącego sprzedaży tej nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym. Komisja uważała, że należy powiadomić o sprzedaży wszystkich 

właścicieli sąsiadujących z tą nieruchomością ze względu na to, że może oni również byliby 

zainteresowani jej kupnem. Druga propozycja Komisji dotyczyła wybudowania w pierwszej 

kolejności drogi dojazdowej do tej nieruchomości, a dopiero potem wystawienie jej na 

sprzedaż. Po uzyskanych wyjaśnieniach (grunt został podzielony przez syndyka już w 2004 

roku i właściciele zaakceptowali taki podział, droga dojazdowa nie może zostać tam 

wybudowana z przyczyn technicznych), Komisja Finansów i Gospodarki pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 3, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/298/13 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

11) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę 

Wyszków od Gminy Rząśnik w zarząd ulicy Akacjowej położonej w miejscowości 

Ochudno. Poinformowała, że Burmistrz proponuje, aby przejąć w zarząd od Gminy Rząśnik 

ulicę Akacjową, położoną w miejscowości Ochudno, zlokalizowaną na granicy Gminy 

Wyszków i Gminy Rząśnik, przy której zamieszkują mieszkańcy Gminy Wyszków. Przejęcie 

w zarząd tej drogi pozwoli Gminie Wyszków zrealizować inwestycję, polegającą na budowie 

nawierzchni asfaltowej na tej drodze. Poinformowała, że projekt powyższej uchwały został 

szczegółowo omówiony na Komisjach Stałych Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/299/13 w sprawie w przejęcia przez Gminę Wyszków od 

Gminy Rząśnik w zarząd ulicy Akacjowej położonej w miejscowości Ochudno. 
 

12) P. Goździewska – Sekretarz przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy. Poinformowała, że w związku z wcześniejszymi 

zmianami przepisów prawa, należy również wprowadzić zmiany w obowiązującym Statucie 

Gminy. O zmianie Statutu wszyscy zainteresowani byli poinformowani w 2012 roku na 
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październikowej sesji Rady Miejskiej. Na dzień dzisiejszy nie wpłynęły żadne uwagi ani 

wnioski w sprawie jego zmian. Proponowane zmiany, dotyczą więc dostosowania Statutu do 

obowiązujących przepisów. Są to zmiany niewielkie, ale konieczne. I tak: 

 w § 17 w ust. 3 zamiast: „Przewodniczących komisji wybiera Rada”, wprowadza się 

„Przewodniczących komisji powołuje Rada”; 

 w § 24 w ust. 1 zamiast: „Pierwszą sesję nowo wybranej rady zwołuje 

Przewodniczący Rady poprzedniej kadencji…”, wprowadza się: „Pierwszą sesję nowo 

wybranej rady zwołuje komisarz wyborczy…”; 

 w § 24 w ust. 3 zamiast: „zgodnie z § 11 ust. 3” wprowadza się: „zgodnie z § 11 

ust. 1”; 

 w § 84 w ust. 1 zamiast: „Przygotowanie projektu uchwały budżetowej wraz 

z objaśnieniami i informacją o stanie mienia komunalnego a także inicjatywa 

w sprawie zmian tej uchwały należą do wyłącznej kompetencji Burmistrza” 

wprowadza się: „Sporządzanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

i materiałami informacyjnymi określonymi przez Radę, a także inicjatywa w sprawie 

zmian tej uchwały należą do wyłącznej kompetencji Burmistrza”; 

 w § 85 w ust. 2 zamiast: „jednak nie później niż do dnia 31 marca roku budżetowego” 

zastępuje się: „jednak nie później niż do dnia 31 stycznia roku budżetowego”; 

 załącznik nr 3 do Statutu zostaje zmieniony zgodnie z aktualnym wykazem jednostek 

organizacyjnych Gminy Wyszków (zlikwidowano ZADM, wyodrębniono jako 

samodzielną jednostkę budżetową Środowiskowy Dom Samopomocy „Soteria”, 

przekształcono placówki oświatowe z zakładów budżetowych w jednostki 

budżetowe). 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywna opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/300/13 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminy. 
 

13) P. Rojek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli - planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2013 rok. Główne zadania Komisji na 2013 rok to: kontrola pozyskiwania środków 

zewnętrznych, zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 rok, kontrola 

działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej, kontrola procedury przetargowej na 

wyłonienie firm zajmujących się wywozem odpadów stałych oraz ocena efektów 

ekonomicznych zmian organizacyjnych w oświacie. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/301/13 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 

- planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. 
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14) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2042. Poinformował, że 

w związku z planowaną zmianą w wydatkach na przedsięwzięcia zapisane w WPF Gminy 

Wyszków, istnieje konieczność aktualizacji załącznika Nr 2 do WPF. Planowane zmiany 

dotyczą następujących zapisów:  

 Przyspieszenie wzrostu konkurencyjności województwa mazowieckiego przez budowę 

społeczeństwa informacyjnego (- 9.840 zł); 

 Poprawa atrakcyjności terenów inwestycyjnych w Wyszkowie (+50.000 zł); 

 Rozwój elektronicznej administracji w samorządach województwa mazowieckiego      (-

5.860 zł); 

 „Bawimy się i uczymy, poszerzając horyzonty” (+387.67 zł – projekt unijny, na który 

kwota nie została wydatkowana w ubiegłym roku); 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/302/13 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2042.  
 

15) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2013 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany proponowane 

w budżecie to m.in.: 

 wzrost dochodów o kwotę 122.000 zł (czynsze za lokale mieszkalne ZADM za IV kw. 

2012 r); 

 wzrost dochodów i wydatków o kwotę 352.877 zł (przeniesienie z 2012 r. unijnego 

projektu edukacyjnego „Bawimy się i uczymy poszerzając horyzonty”); 

 wzrost dochodów o kwotę 11.593 zł (dotacja od jednostek samorządu terytorialnego na 

działalność Gminnego Punktu Promocji Zdrowia i Profilaktyki); 

 wzrost dochodów o dotację z Powiatu w wysokości 10.000 zł (budowa ul. Okrzei); 

 wzrost wydatków o kwotę 50.000 zł na zadanie: Poprawa atrakcyjności terenów 

inwestycyjnych w Wyszkowie (brakujący kawałek obwodnicy śródmiejskiej – prace 

okołoprojektowe);  

 wzrost wydatków o kwotę 125.000 zł na pokrycie zobowiązań pozostałych po ZADM;  

 wzrost wydatków o kwotę 20.000 zł na remonty przeprowadzone w budynkach  

komunalnych; 

 wzrost wydatków o kwotę 10.200 zł na OSP (remont remizy w Kamieńczyku oraz 

zakup syreny dla jednostki w Lucynowie); 

 wzrost wydatków o 10.500 zł (płatność za doposażenie pracowni w szkole 

w Leszczydole-Nowinach; 

 wzrost wydatków o kwotę 27.000 zł (remont Gimnazjum Nr 2); 
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 wzrost wydatków o kwotę 24.000 zł (stypendia dla sportowców). 

 zmniejszenie wydatków o kwotę 10.000 zł (zakup samochodu służbowego po niższej 

cenie); 

 zmniejszenie wydatków o kwotę 117.230 zł (kwota została po rozstrzygnięciu 

przetargu na wyniesienie urządzeń pomiarowych energii elektrycznej na zewnątrz 

skrzynek); 

Na skutek wprowadzonych zmian, zarówno planowane dochody jak i wydatki budżetu, 

zwiększą się o kwotę 531.360 zł. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywna opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXII/303/13 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2013 rok. 
 

Ad. 9 

P. Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego (załącznik nr 3 do protokołu). Poinformowała, że Ustawa Karta Nauczyciela 

obliguje samorządy do analizy średniego wynagrodzenia nauczycieli, a od roku 2009, 

w przypadku jego nieosiągania, wypłaty wynikającej różnicy. Tegoroczne sprawozdanie 

wykazało, że łączne faktyczne wydatki gminy są o 42.247 zł niższe w stopniu awansu 

zawodowego nauczycieli mianowanych, niż suma średnich wynagrodzeń, wynikająca z liczby 

etatów. Należny nauczycielom dodatek, zgodnie z przepisami, został im wypłacony do 

31.01.2013 roku. P. Gołębiewska dodała, że w 2012 roku, gmina wydatkowała na 

wynagrodzenia dla nauczycieli kwotę 20.144.000 zł, natomiast dla porównania, w roku 2009, 

była to kwota 16.550.000 zł.  
 

Ad. 10 

P. Chodkowski zwrócił się z prośbą, aby na niektórych ulicach (Kościuszki przy liceum czy 

Sowińskiego przy Galeo) doświetlić oraz lepiej oznakować przejścia dla pieszych. Mimo 

tego, że ulice te nie znajdują się w zarządzie gminy, to jednak problem dotyczy 

bezpieczeństwa mieszkańców i koniecznie trzeba coś z tym zrobić.  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że sprawa jest znana i urząd pracuje nad tym 

tematem. Nie ma tu problemu z wygospodarowaniem środków finansowych na ten cel, ale 

często problem jest w infrastrukturze, np. na danej ulicy nie ma linii. Urząd zastanawia się 

nad różnymi rozwiązaniami, np. nad zamontowaniem w tych miejscach lamp, ładowanych 

bateriami słonecznymi. Na pewno jakieś decyzje dotyczące poprawy bezpieczeństwa na 

najbardziej zagrożonych ulicach zostaną podjęte. 
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P. Nasiadka poinformował, że w grudniu 2012 roku w miejscowości Leszczydół – Nowiny 

na ul. Wyszkowskiej zostały zawieszone lampy. Spytał, czy jest jakaś ustalony termin od 

kiedy te lampy będą świeciły? 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że problem jest w zakładzie energetycznym, 

który żąda od gminy wysokich kwot za sam fakt wiszenia lamp na słupach. Cały czas trwają 

negocjacje z zakładem energetycznym i na pewno dojdzie do podpisania wspólnego 

porozumienia.  

P. Zaremba zwrócił się z prośbą o pomoc w sprawie rozwiązania problemu dotyczącego 

niszczenia przez bobry zarówno drożności rowów przydrożnych jak i terenów rolnych. Sami 

mieszkańcy nie są w stanie uporać się z tym narastającym problemem. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że na dzień dzisiejszy urząd praktycznie nie 

może zrobić nic. Sytuacja jest taka, że można tylko naprawiać to, co uszkodziły bobry, 

ponieważ są one pod ścisłą ochroną. Przenoszenie bobrów w inne miejsca nie zdaje 

egzaminu, ponieważ są to działania bardzo kosztowne, a po pewnym czasie bobry i tak 

wracają, albo zjawia się tam nowa rodzina. Sprawą zajmuje się również Zarząd Dróg 

Wodnych i jak na razie należy czekać na decyzje odgórne.  

P. Chodkowski poinformował, że od stycznia 2013 roku, prawną obsługą urzędu zajmują się 

nowi prawnicy. Poprosił pana mecenasa obecnego na sesji, o przedstawienie swojej firmy. 

P. Bala – poinformował, że jest radcą prawnym Kancelarii Radców Prawnych – Ćwik 

i Partnerzy, która to kancelaria od 2013 roku zawarła z urzędem umowę na obsługę prawną 

Urzędu Miejskiego w Wyszkowie. 

P. Mickiewicz podziękował za powieszenie na sali konferencyjnej nowych wersji herbów 

miasta i powiatu, podziękował za piękne świąteczne oświetlenie bulwaru wzdłuż rzeki Bug 

oraz za zmniejszenie ilości lamp oświetlających Skwer Jana Pawła II.  
 

Ad. 11. 

O godzinie 12.05 uznając porządek obrad XXXII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej P. Jerzy Kruk dokonał zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała    Sekretarz obrad       Wiceprzewodniczący Rady 

 

Bożena Czerwińska   Wojciech Rojek        Jerzy Kruk 

 


